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Deltagere: Helge Larsen, Birgit Stokbro, Anette Guldfeldt, Birger Brix, Torben Nyman, Birte Juul Pe-

dersen og Annette Lønk. 

Fra administrationen: Forretningsfører Pia Hesselvig (referent) og driftschef Thomas Jefta Petersen.  

 

Afbud: Sonja Brix og Gert Thorsen 

 

Dagsorden for organisationsbestyrelsesmødet:  
  

1. Bestyrelsens kvarter 
2. Godkendelse af seneste mødereferat 
3. Konstituering af bestyrelsen (valg af formand, næstformand) 
4. Valg til landsrepræsentantskabet 
5. Mentorliste  
6. Forretningsorden 
7. Byggeri/renoveringer  
8. Nytårskur 
9. Eventuelt  

 

 

1. Bestyrelsens kvarter 
Intet til referat. 
 
Meddelelser: 
Birte oplyste, at arbejdet i BL med at sammenlægge kredse, er faldet helt til jorden, og de nuværende 
kredse bibeholdes. Der er valg til BL d. 20/3 på Hvide Hus.  
 
 
2. Godkendelse af seneste mødereferat 
Det indstilles, at organisationsbestyrelsen foretager endelig godkendelse referat fra organisationsbe-
styrelsesmøde den 16. november 2023.  
 
Beslutning: 
Godkendt som indstillet. 
 
Torben oplyste, at han på mødet havde fortalt, at de får 100.000 tilbage fra renovationsvæsenet. Det 
viser sig i stedet at være nærmere en halv million. 
 
Anette har et ønske om, at organisationsmødet forud for repræsentantskabsmødet afholdes senere 
på dagen næste gang, f.eks. kl. 14.00. Bestyrelsen tilsluttede sig dette.  

 
3. Konstituering af bestyrelsen (valg af formand, næstformand)  
Efter det seneste repræsentantskabsmøde i Lejerbo Aalborg den 16. november 2023 skal der ske en 
konstituering af bestyrelsen.  

 
Det indstilles, at organisationsbestyrelsen foretager en konstituering af bestyrelsen for de kommende 
2 år. 

Beslutning: 
Birger Brix blev valgt som formand for organisationsbestyrelsen og Birte Juul Pedersen som næstfor-
mand.  
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4. Valg til landsrepræsentantskabet  
Efter det seneste repræsentantskabsmøde i Lejerbo Aalborg den 16. november 2023 er Kenneth 
Høfler ikke længere medlem af bestyrelsen i Lejerbo Aalborg. Han var medlem af landsrepræsen-
tantskabet sammen med Anette Guldfeldt, Birger Brix, Birgit Stokbro, Birte Juul Pedersen og Helge 
Larsen. Der skal derfor vælges et nyt medlem til landsrepræsentantskabet blandt organisationsbesty-
relses midte. 

Det indstilles, at organisationsbestyrelsen vælger en ny repræsentant til landsrepræsentantskabet. 

Beslutning: 
Annette Lønk blev valgt til Landsrepræsentantskabet.  
 
 
5. Mentorliste  
Vedlagt findes den nuværende mentorliste.  
 
Det indstilles, at organisationsbestyrelsen gennemgår og revidere listen. 
 
Beslutning: 
Listen blev gennemgået og revideret. Den tilrettede liste udsendes til organisationsbestyrelsen og lo-
kalinspektørerne.  
 
 
6. Forretningsorden  
Vedlagt findes den gældende forretningsorden. 
 
Det indstilles, at organisationsbestyrelsen gennemgår og evt. revidere forretningsordenen. 

 
Beslutning: 
Forretningsordenen blev gennemgået og godkendt. Der udarbejdes en ny forretningsorden på kurset 
i foråret med kursusafdelingen.  

 
7. Byggeri/renoveringer 
Lukket punkt  
 
 
8. Nytårskur 
Lejerbo Aalborg har tradition for at afholde nytårskur på Orkideen i Aalborg Øst. 
 
Det indstilles, at organisationsbestyrelsen træffer beslutning vedrørende nytårskuren. 
 
Beslutning: 
Bestyrelsen besluttede at der afholdes nytårskur d. 16/2. Det afsøges om arrangementet i stedet kan 
holdes på Scheelsminde.  

 
 
9. Eventuelt  
Birte opfordrede til, at når der sendes mails ud til hele bestyrelsen, der skal svares på, sendes svaret 
rundt til alle som ”svar alle”.  
 
Der var en drøftelse af kursusaktiviteter for afdelingsbestyrelser. Hvis det er grundlæggende kursus 
og bestyrelsen er ny, er det tidligere besluttet, at organisationen kan dække kursusudgifterne, hvis 
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afdelingen ikke selv har midler. Dog efter ansøgning til organisationsbestyrelsen. Afdelingerne bør 
dog også selv have fokus på at få henlagt midler.  
 
Torben oplyste, at han har udfordringer med at underskrive via Penneo. Alle bør dog kunne under-
skrive hvis det sker via en stationær PC. 
 
Birte fortalte, at invitationen til Kenneths reception er sendt ud, og hun håber på godt fremmøde. Be-
styrelsen drøftede gave til Kenneth. 
 
Anette spurgte om uddybning af mail om ændret konteringspraksis for byggesagshonorarer. Thomas 
forklarede, at honoraret fremover opkræves i rater.  
 
Birte takkede for god ro og orden og overdrog formandsstafetten til Birger.  
 
 
Godkendt d. 13/12- 2023 
 
Birger Brix  
____________________ 
Formand 
 
          
 


